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                                                    P R OT O K Ó Ł
nr 66/VIII/2023

posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Wypoczynku Rady Miasta Lublin
z dnia 21 listopada 2023r.

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Pan Dariusz Sadowski.

   W posiedzeniu uczestniczyło 9-ciu członków Komisji, zgodnie
z załączonymi listami obecności (zał. 1 i 2). Nieobecni byli radni: Zbigniew Ławniczak

i Tomasz Pitucha.
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zaproszone.

  Porządek posiedzenia obejmował następujące punkty:  
   1. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2024 rok
    (druk nr 1972-1).
   2. Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Lublin
    (druk nr 1973-1).
   3. Sprawy wniesione.

   Ad 1. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2024 rok
    (druk nr 1972-1).
        Przedmiotowy projekt uchwały został poddany pod dyskusję.  Radny Zdzisław

Drozd wyraził przekonanie, że ujęta w projekcie kwota dotacji dla podmiotów nie za-
liczanych do sektora finansów publicznych na rok przyszły  w wysokości 19 mln zł
nie zabezpieczy wszystkich potrzeb klubów sportowych i widać tu znaczne niedosza-
cowanie. Radny pytał ponadto ile miasto wydało dotychczas na dokumentację na bu-
dowę stadionu żużlowego. Odnośnie projektów z Budżetu Obywatelskiego „Aktywne
pokolenie” i „Aktywny Lublin” radny pytał od kiedy będą one realizowane. Z-ca Dy-
rektora Wydziału Sportu Pani Ewa Haponiuk poinformowała, że odnośnie dwóch
wymienionych projektów z Budżetu Obywatelskiego zostały już ogłoszone konkursy
na ich realizację i będą one realizowane od 1 stycznia 2024. Następnie Pani Dyrek-
tor przedstawiła założenia projektów i wymogi konkursowe. Główna różnica między
projektami jest taka, że „Aktywne pokolenie” jest przewidziany dla dzieci i młodzieży
do 26 lat, zaś projekt „Aktywny Lublin” dla wszystkich grup wiekowych.

          Odpowiadając na pytanie w sprawie projektu budowy stadionu żużlowego Z-ca
Dyrektora Wydziału Inwestycji i Remontów Pan Paweł Giezek poinformował, że
umowa na wykonanie projektu była zawarta 4 sierpnia 2022 roku. Na dzień dzisiej-
szy została opracowana koncepcja budowy stadionu i projekt wszedł w etap opraco-
wania projektu budowlanego. Dotychczas jeszcze miasto nie płaciło za opracowanie
koncepcji, która jest wpisana w poszczególne etapy realizacji umowy. Opłata nastąpi
dopiero po wykonaniu projektu budowlanego, który jeszcze nie jest ukończony.

          Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Komisji zaproponował przejście
do etapu zgłaszania wniosków i poinformował o wnioskach jakie otrzymał w formie
pisemnej od radnych: Eugeniusza Bielaka i Leszka Daniewskiego.

          Jako pierwszy swoje wnioski przedstawił radny Eugeniusz Bielak. Nad niektó-
rymi z nich Komisja przeprowadziła krótką dyskusję w celu zasięgnięcia informacji
czy wnioskowane zadanie nie zostało już ujęte w przedstawionym projekcie budżetu.
Skarbnik Miasta Pani Lucyna Sternik informowała czy zgłoszone zadanie jest już
ujęte w przedstawionym projekcie budżetu miasta i w jakim zakresie. W wyniku tych
informacji  radny E.Bielak wycofał  część ze zgłoszonych w formie pisemnej  wnio-
sków. Ostatecznie pod głosowanie zostały poddane następujące wnioski:      
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      1. Remont jezdni na ul. Krzemienieckiej z chodnikami i wykonanie nowych miejsc
parkingowych. Koszty 1,5 mln. zł, źródło finansowania ze sprzedaży mienia  w roz-
dziale – 70005.
      Wniosek przyjęty głosami: 3 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”.

    2. Wykonanie projektu pod budowę basenu z częścią rehabilitacyjną na terenie
Dzielnicy Tatary przy ul.  Odlewniczej.  Koszty 300 tys. zł,  źródło finansowania  ze
sprzedaży mienia w rozdziale – 70005.
      Wniosek przyjęty głosami: 3 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”.

    3.  Wykonanie  kompleksowego remontu  boisk  na  terenie  Specjalnego Ośrodka
Szkolno – Wychowawczego nr 1 przy ul. Spółdzielczości Pracy nr 65. Koszty 1 mln.
zł, źródło finansowania ze sprzedaży mienia w rozdziale – 70005.
      Wniosek przyjęty głosami: 3 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”.

      4. Wykonanie placu zabaw na potrzeby dzieci z Przedszkola nr 84 przy ul. Zyg-
munta Augusta 28. Koszty 200 tys. zł, źródło finansowania ze sprzedaży mienia w
rozdziale – 70005.
     Wniosek przyjęty głosami: 4 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”.

     5. Wykonanie remontu nawierzchni jezdni na ul. Kasprowicza i wykonanie zatok
przystankowych. Koszty 300 tys. zł, źródło finansowania ze sprzedaży mienia w roz-
dziale – 70005.
      Wniosek przyjęty głosami: 3 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”.
  6. Wykonanie placu zabaw ogólnie dostępnego przy ul. Zygmunta Augusta między
blokami nr 16 a 24. Koszty 200 tys. zł, źródło finansowania ze sprzedaży mienia w
rozdziale – 70005.
      Wniosek przyjęty głosami: 3 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”.

     7. Zabezpieczenie środków finansowych na podwyżki płac dla pracowników Urzędu
Miasta Lublin z najniższym uposażeniem o 500 zł na etat. Koszty 2 mln. zł, od stycz-
nia 2024 roku, źródło finansowania ze sprzedaży mienia w rozdziale – 70005.
      Wniosek przyjęty głosami: 2 „za”, 1 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”.

    8. Wykonanie remontu jezdni na ul. Walecznych na całej długości. Koszt 300 tys. zł,
źródło finansowania ze sprzedaży mienia w rozdziale – 70005.
      Wniosek przyjęty głosami: 3 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”.

     9. Zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych na oczyszczanie ulic i chod-
ników w okresie zimowym i letnim oraz na koszenie terenów zielonych. Zwiększenie
o 2 mln. zł, źródło finansowania ze sprzedaży mienia w rozdziale – 70005.
      Wniosek przyjęty głosami: 2 „za”, 1 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”.

    10. Wykonanie naprawy jezdni na ul. Rudnickiej. Koszty 200 tys. zł, źródło finanso-
wania ze sprzedaży mienia w rozdziale -  70005.
     Wniosek przyjęty głosami: 3 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”.

    11. Uruchomienie dodatkowej linii busa na ul. Dożynkowej i Narcyzowej do centrum
miasta.  Koszt 50 tys. zł,  źródło finansowania ze sprzedaży mienia w rozdziale –
70005.
     Wniosek przyjęty głosami: 2 „za”, 1 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”.

    12. Wykonanie skwerów wypoczynkowych i placów zabaw oraz nasadzenie krze-
wów i kwiatów przy blokach mieszkalnych TBS-ów na Felinie. Koszty 500 tys. zł, źró-
dło finansowania ze sprzedaży mienia w rozdziale – 70005.
     Wniosek przyjęty głosami: 3 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”.

    13. Rewitalizacja terenów pomiędzy budynkami na ul. Hutniczej 16 – 18 – 20 – 24
na cele rekreacyjno-wypoczynkowe i wykonanie skwerów wypoczynkowych. Koszty
500 tys. zł, źródło finansowania ze sprzedaży mienia w rozdziale – 70005.
     Wniosek przyjęty głosami: 3 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”.
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    14. Dofinansowanie w ramach promocji miasta Klubu Sportowego Speed Car Motor
Lublin w celu utrzymania wysokiego poziomu w rozgrywkach w najwyższej lidze PGE
Ekstraliga i możliwości organizacji zawodów sportowych. Koszty 5 mln. zł, źródło fi-
nansowania – ze sprzedaży mienia w rozdziale – 70005.
     Wniosek przyjęty głosami: 3 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”.

    15. Dofinansowanie w ramach promocji miasta Klubu Sportowego LKPS Bogdanka
Luk Lublin w celu utrzymania siatkówki męskiej w najwyższym poziomie w lidze roz-
grywkowej Plus Liga. Koszty 2 mln. zł, źródło finansowania – kultura i ochrona dzie-
dzictwa narodowego w rozdziale – 92109.
     Wniosek przyjęty głosami: 2 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”.

   16. Wykonanie nowego ogrodzenia Szkoły Podstawowej nr 48 przy ul. Kasprowicza.
Koszty 50 tys. zł, źródło finansowania – ze sprzedaży mienia w rozdziale – 70005.
      Wniosek przyjęty głosami: 5 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”.

   

    Następujący wniosek radnego E.Bielaka został odrzucony w głosowaniu:
   17. Budowa ogólnodostępnej siłowni napowietrznej przy ul. Niepodległości 7A. Kosz-

ty 40 tys. zł, źródło finansowania – ze sprzedaży mienia w rozdziale – 70005.
         Wniosek odrzucony głosami: 2 „za”, 3 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”.  

     Jako drugi swoje wnioski zgłosił radny Leszek Daniewski:
       1. Wykonanie klimatyzacji w hali sportowej „Globus” - wartość 2,5 mln zł. Realiza-

cja zadania poprzez zwiększenie dotacji dla MOSiR „Bystrzyca” Sp. z o.o. źródło fi-
nansowania: zwiększenie dochodów w rozdziale 70005 – sprzedaż działek 
     Wniosek przyjęty głosami: 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

       2. Przeznaczenie kwoty 28 tys. zł. na organizację turnieju piłkarskiego, organizo-
wanego przez klub piłkarski “Vrotcovia” na zakończenie lata w mieście. źródło finan-
sowania: w ramach środków przeznaczonych na promocję jednostek  samorządu te-
rytorialnego poprzez sport – rozdz. 75075
      Wniosek przyjęty głosami: 8 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

       3. Wykonanie fragmentu ogrodzenia boiska sportowego klubu “Vrotcovia” od stro-
ny  Alei  Lipowej  na  terenie  ośrodka  “Marina”  –  kwota  50  tys.  zł.
źródło finansowania: w ramach środków przeznaczonych na dotację dla MOSiR “By-
strzyca” w Lublinie Sp. z o.o.
     Wniosek przyjęty głosami: 7 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”.

      4. Projekt i doposażenie placu zabaw przy ul. Abramowickiej 122 (obok siedziby
Rady Dzielnicy Abramowice) – kwota 30 tys. zł. źródło finansowania: w ramach środ-
ków przeznaczonych na utrzymanie placów zabaw, siłowni, miejsc rekreacji - rozdz.
90095 
     Wniosek przyjęty głosami: 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.
    5.  Organizacja  halowego turnieju  piłkarskiego przez  klub  piłkarski  “Vrotcovia”
w okresie ferii zimowych – kwota 6 tys. zł. źródło finansowania: w ramach środków
przeznaczonych na promocję jednostek  samorządu terytorialnego poprzez sport –
rozdz. 75075 
     Wniosek przyjęty głosami: 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

    

        Następnie swój wniosek w sprawie zmiany w projekcie budżetu zgłosił Przewod-
niczący Komisji Dariusz Sadowski:

    1. Zwiększenie o 40 tys. zł.  środków na promocję miasta poprzez sport (rozdz.
75075 „Promocja jednostek samorządu terytorialnego”), z przeznaczeniem na pro-
mocję miasta podczas II Mityngu Lekkoatletycznego „Lubelskie Koziołki”. źródło fi-
nansowania: zwiększenie dochodów ze sprzedaży działek – rozdz. 70005
     Wniosek przyjęty głosami: 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.
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       Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2024 rok, wraz z
przyjętymi wnioskami, został  zaopiniowany pozytywnie,  głosami: 8 „za”, 0 „prze-
ciw”, 1 „wstrzymujący się”.

Ad 2. Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Lublin
    (druk nr 1973-1).
       Wobec braku pytań projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej

Miasta Lublin został poddany pod głosowanie. Projekt został  zaopiniowany pozy-
tywnie, głosami: 6 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”.

       Na tym posiedzenie zakończono. Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.
14:45.

   Protokołowała:
        /-/ Sylwia Bednarska
                                                                                            Przewodniczący Komisji

                                                                                                /-/ Dariusz Sadowski


